
Zápisnica č. 23/2011 
z rokovania V - STU zo  dňa  19. 10. 2011 

 
Prítomní: Berdis Štefan, Biskupič Stanislav, Horňák František, Jelemenský 

Karol, Jevčáková Erika, Peciar Marián, Redhammer Robert, Sokol 
Milan, Žideková Helena 

 
Program:   
 
1. Kontrola plnenia úloh 

2. Organizačný poriadok STU a Dodatok č. 2 - návrh na zmenu 

3. Správa o študentskej vedeckej a odbornej činnosti (ŠVOČ) na STU za akademický rok 

2010/2011  

4. Návrh harmonogramu akademického roku 2012/2013  

5. Zjednotenie termínov prijímacieho konania na Ing. a PhD. stupni  

6. Prehľad čerpania dotácie a plán zahraničných ciest na rok 2011  

7. Neoprávnené využívanie nehnuteľností v areáli na Trnávke  

8. Informácia o požiadavkách na verejné obstarávanie  

9. Priebežná správa o výstavbe novej budovy STU – FIIT a príprava Dodatku č. 4  

10. Návrh rozpočtu majstrovstiev STU 2012 v súťaži študentov v športových odvetviach  

11.  Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (NZ) a dodatkov k NZ  

12.  Rôzne 

 
Predložené materiály:     
 
1. Správa o činnosti študentských organizácií (H. Žideková) 

2. Správa o študentskej vedeckej a odbornej činnosti (ŠVOČ) na STU za akademický rok 

2010/2011 (F. Horňák)  

3. Návrh harmonogramu akademického roku 2012/2013 (F. Horňák) 

4. Zjednotenie termínov prijímacieho konania na Ing. a PhD. stupni (F. Horňák) 

5. Prehľad čerpania dotácie a plán zahraničných ciest na rok 2011 (F. Horňák) 

6. Neoprávnené využívanie nehnuteľností v areáli na Trnávke (M. Sokol) 

7. Informácia o požiadavkách na verejné obstarávanie (M. Sokol) 

8. Priebežná správa o výstavbe novej budovy STU – FIIT a príprava Dodatku č. 4  

(M. Sokol) 

9. Návrh rozpočtu majstrovstiev STU 2012 v súťaži študentov v športových odvetviach  

(M. Sokol) 

10. Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (NZ) a dodatkov k NZ (M. Sokol) 

11. Návrh na schválenie vecného bremena (M. Sokol) 

12. Veľtrh pomaturitného vzdelávania Akadémia – Vapac 2011 (M. Peciar) 

 
Rokovanie otvoril rektor.  

 Informoval o konferencii ELO SYS (17. ročník medzinárodného veľtrhu 
elektrotechniky, elektroniky, energetiky a telekomunikácií) a o konferencii 
„Strojárstvo 2011 – stav a perspektívy“, ktorá bola usporiadaná v spolupráci 
s STU, konkrétne SjF STU a ktorej hlavným zmyslom bolo načrtnúť perspektívy 
strojárstva. 

 Taktiež informoval o Seversko – slovenskom inovačnom fóre “INOVAČNÉ  
MOSTY“, ktoré sa uskutoční v dňoch 26. – 27. 10. 2011 a ktoré je zamerané na 
výmenu informácií a nadviazanie spolupráce medzi Severskými krajinami a 
Slovenskom v oblasti inovačnej politiky medzi firmami, univerzitami 
a výskumnými inštitúciami v oblasti vedy a výskumu. 

 Oboznámil členov Vedenia, že dňa 25.10.2011 bude na pôde STU prebiehať 
Slovenská rektorská konferencia, kde sa bude okrem iného prejednávať návrh 
novely zákona o VŠ, návrh metodiky rozpisu dotácií verejným vysokým školám 
zo štátneho rozpočtu a návrh rozpisu dotácií pre jednotlivé verejné vysoké školy 
na rok 2012. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
K bodu 1  Kontrola plnenia úloh 
Splnené úlohy 

 
Odložené úlohy 

 
 
V nadväznosti na úlohu č. 2/22/2011 vyplýva: 
Úloha č. 1/23/2011 
V-STU ukladá pripraviť návrh ohľadom transformácie ÚM na fakultu, ktorý bude 
predložený na akreditačnú komisiu (presná citácia zákona) 
Z: R. Redhammer 
T: čo najskôr 
 
 

Úloha č. 2/23/2011 
V-STU ukladá pripraviť na ďalšie zasadnutie V STU aktualizovaný a doplnený návrh na 
transformáciu ÚM na fakultu. 
Z: R. Redhammer 
T: 9.11.2011 
 
K bodu 1 Správa o činnosti študentských organizácií  

 

Materiál bol spracovaný ako plnenie úlohy č. 44/19/2011 a odprezentovaný p. 

kvestorkou. 

 

Uznesenie č. 1/23/2011 
V-STU vzalo na vedomie predložený materiál. 
Úloha č. 3/23/2011 
V-STU ukladá pripraviť detailnejší prehľad o študentských aktivitách a ich záujmoch. 
Z: H. Žideková, F. Horňák 
T: 2.11.2011 
 
K bodu 2 Organizačný poriadok STU a Dodatok č. 2 - návrh na zmenu 

 
Bod rokovania uviedol rektor. Písomný materiál nebol predložený, bola podaná ústna 
informácia. Materiál sa bude pripravovať ako „sada“ niekoľkých organizačných 
poriadkov.  
OP STU sa bude meniť dodatkom – chýba špecifikácia pôsobnosti a zodpovednosti 
prorektorov ako riadiacej zložky pre jednotlivé univerzitné pracoviská a účelové 
zariadenia. 
 OP R-STU bude zrejme kompletne prepracovaný. 
 
Uznesenie č. 2/23/2011 
V-STU diskutovalo o zmene OP STU a OP R-STU a súhlasí s ich aktualizáciou a 
úpravou. 
Úloha č. 4/23/2011 
V-STU ukladá zrealizovať neformálne stretnutia členov V STU za účelom dohodnúť 
presnú štruktúru organizačných poriadkov a postupne ich ako „balík“ predložiť na 
schválenie V STU, KR STU a AS STU. 
Z: R. Redhammer 
T: čo najskôr 
 

2/11/2011  
Vypracovať k návrhu organizačného 
poriadku organizačnú schému. 

15. 9. 2011 
kancelária 

rektora 

4/19/2011 
Pripraviť situačnú správu o podpore 
študentských aktivít. 

19.10.2011 H. Žideková 

2/22/2011 
Predložiť informáciu o aktuálnom stave 
návrhu transformácie ÚM 
a zrealizovaných krokoch. 

19. 10. 
2011 

R. Redhammer 

4/22/2011 
Naformulovať pripomienky k novele VŠ 
zákona a elektronicky zaslať na 
sekretariát rektora. 

ihneď členovia V-STU 

5/22/2011 
Vypustiť bod 1 z návrhu harmonogramu 
VS za rok 2011a predložiť prepracovaný 
materiál na rokovanie KR STU. 

19. 10.2011 pror. Peciar 

6/22/2011 
Navrhnúť organizačnú štruktúru vrátane 
personálneho zabezpečenia a rozoslať 
návrh na diskusiu členom vedenia. 

ihneď členovia V-STU 

3/19/2011 
Vypracovať komplexnú stratégiu 
ubytovania študentov v ŠD STU vrátane 
cenovej politiky 

26. 10. 2011 Horňák 

7/22/2011 
Predložiť aktualizovaný návrh 
organizačného poriadku doplnený 
o počty zamestnancov. 

9. 11. 2011 Redhammer 



K bodu 3 Správa o študentskej vedeckej a odbornej činnosti (ŠVOČ) na STU za 

akademický rok 2010/2011  

 

Materiál uviedol a prezentoval pror. Horňák. 
Rektor odporučil do budúcnosti pokúsiť sa vymyslieť mechanizmus ako nájsť 
výnimočného študenta a využiť to v rámci našej medializácie. 
 
Uznesenie č. 3/23/2011 
V-STU prerokovalo správu o ŠVOČ. 
 

K bodu 4 Návrh harmonogramu akademického roku 2012/2013  

 
Materiál uviedol a prezentoval pror. Horňák. 
 
Uznesenie č. 4/23/2011 
V-STU prerokovalo predložený materiál bez pripomienok. 
 
 

K bodu 5 Zjednotenie termínov prijímacieho konania na Ing. a PhD. stupni  

 
Materiál uviedol a prezentoval pror. Horňák. 
 
Uznesenie č. 5/23/2011 
V-STU prerokovalo predložený materiál. 
Úloha č. 5/23/2011 
V-STU ukladá predložiť materiál na zasadnutie KR STU za účelom zjednotenia termínu 
na podávanie prihlášok na inžinierske štúdium. 
Z: F. Horňák 
T: 19.10.2011 
 

K bodu 6 Prehľad čerpania dotácie a plán zahraničných ciest na rok 2011  

 
Materiál uviedol a prezentoval pror. Horňák. 
Členovia V STU navrhli do budúcnosti pripravovať prehľad len priebežne 
schvaľovaných ciest za príslušné obdobie a nepredkladať opakovane históriu 
zrealizovaných  ciest za celý rok.  
Celkový prehľad je potrebné predkladať len z času na čas, napr. raz za pol roka.  
 

Uznesenie č. 6/23/2011 
V-STU zobralo na vedomie informáciu o čerpaní dotácie a pláne zahraničných 
pracovných ciest na rok 2011. 
 

K bodu 7 Neoprávnené využívanie nehnuteľností v areáli na Trnávke  

 

Materiál uviedol a odprezentoval  pror. Sokol. 

 

Uznesenie č. 7/23/2011 
V-STU prerokovalo predložený materiál  a schvaľuje postup a navrhnuté riešenia pre 
zabránenie neoprávneného využívania nehnuteľností. 
Úloha č. 6/23/2011 
V-STU ukladá opätovne vyzvať Ing. Baligu a Ing. Baligovú na vypratanie priestorov 
v objekte 1,2 (uvedené pod bodom 1) s uvedením termínu, kedy bude objekt uzatvorený 
(bez rozdielu či bude vyprataný alebo nie, zapečatiť vchody do objektov). 
Z: M. Sokol 
T: čo najskôr 
 
Úloha č. 7/23/2011 
V-STU ukladá objednať strážnu službu – stráženie objektu a  prípadné oplotenie časti 
areálu, tak aby bolo znemožnené užívanie priestorov a plôch, ktoré nie sú predmetom 
nájmu.  
 Z: M. Sokol 
T: čo najskôr 
Úloha č. 8/23/2011 
V-STU ukladá podať návrh na vydanie platobného rozkazu (ustáliť výšku sumy podľa 
dátumu podania žaloby a rozhodnutia, či žalovať sumu vo výške nájomného, tak ako 
bolo stanovené v roku 2002/2003, alebo v trhových cenách, ktoré sú podstatne vyššie. 
Od výšky žalovanej sumy sa odvíja aj výška súdneho poplatku  - 6% zo žalovanej sumy).  
 Z: M. Sokol 
T: čo najskôr 
Úloha č. 9/23/2011 
V-STU preveriť efektívnejšie možnosti vymáhania pohľadávok v rámci komplexnejšieho 
riešenia. 
 Z: M. Sokol 
T: čo najskôr 
 
 



K bodu 8 Informácia o požiadavkách na verejné obstarávanie (VO) 

 

Materiál uviedol a odprezentoval  pror. Sokol. 

 

Rektor upozornil, že predložená informácia je len informácia o začatí realizácie 

konkrétnych požiadaviek, avšak tieto požiadavky by mali byť súčasťou plánu VO, ktorý by 

mal byť pravidelne aktualizovaný. 

 
Uznesenie č. 8/23/2011 
V-STU prerokovalo predloženú informáciu a schvaľuje začatie nových požiadaviek na 
VO. 
Úloha č. 10/23/2011 
V-STU ukladá aktualizovať smernicu o verejnom obstarávaní. 
Z: M. Sokol v spolupráci s oddelením VO 
T: 9. 11. 2011 
Úloha č. 11/23/2011 
V-STU ukladá pripraviť a predložiť na schválenie aktualizovaný plán na VO. 
Z: M. Sokol v spolupráci s oddelením VO 
T: 9. 11. 2011 
 

K bodu 9  Priebežná správa o výstavbe novej budovy STU – FIIT a príprava 

Dodatku č. 4  

 

Bod rokovania uviedol a odprezentoval pror. Sokol.  
 
Uznesenie č. 9/23/2011 

V-STU berie na vedomie Priebežnú správu o výstavbe novej budovy FIIT STU a príprave 

Dodatku č.4. 
Uznesenie č. 10/23/2011 
V-STU súhlasí s podpisom Dodatku č. 4   
a) s termínom dokončenia diela k 30.4.2012 a 
b) úpravou celkovej ceny za dielo v sume 23.232.842,19 EUR bez DPH. 
 
K bodu 10  Návrh rozpočtu majstrovstiev STU 2012 v súťaži študentov v 

športových odvetviach  

 

Bod rokovania uviedol a odprezentoval pror. Sokol.  

Uznesenie č. 11/23/2011 
V-STU schvaľuje  návrh rozpočtu na majstrovstvá STU 2012 v súťaži študentov. 
Úloha č. 12/23/2011 

V-STU ukladá postúpiť požiadavku rozpočtu na majstrovstvá STU 2012 v súťaži 
študentov v športových odvetviach pani kvestorke. 
Z: M. Sokol 
T: čo najskôr 
 

K bodu 11 Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (NZ) a dodatkov k NZ 

 
Bod rokovania  prezentoval prorektor Sokol. 
 

1) NZ s nájomcom Ing. Katarína Moravčíková, Fučíkova 984/9, Nemšová. Predmet 
zmluvy je prenájom nebytových priestorov na SvF, miestnosť č. 5 na 20. 
poschodí bloku C budovy Radlinského ul. Celková výmera plochy na prenájom 
18 m2. Účel nájmu administratívne spracovávanie dokumentácie stavieb a pod. 
Doba nájmu od 15.10.2011 do 31.12.2012. Návrh predkladá dekan SvF. Cena 
nájmu 135 €/m2/rok prenajatej plochy. Cena je v súlade s platným cenníkom 
nájmov.  

 
2) Dodatok k NZ s nájomcom Jozef Gorel, prenájom nebytových priestorov na ŠD 

Mladá Garda. Dodatkom sa predlžuje pôvodný nájom do 30.9.2013. 
Predmetom nájmu je priestor v suteréne, účel nácvik hudobnej skupiny a sklad 
nástrojov. Cena nájmu 20 €/m2/rok. Návrh predkladá riaditeľa ÚZ ŠDaJ + 
riaditeľka ŠD MG a cena je určená vo výške skladových priestorov podľa 
cenníka.  

 
3) Dodatok k NZ s nájomcom Miroslav Jančovič, prenájom nebytových 

priestorov na ŠD Mladá Garda. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu do 
30.9.2013, predmetom nájmu je skladový priestor o výmere 9,40 m2  
v suteréne budovy ŠD, cena nájmu 20 €/m2/rok, čo je v súlade s cenníkom.  
Návrh predkladá riaditeľ ÚZ ŠDaJ + riaditeľka ŠD MG. 

 
Uznesenie č. 12/23/2011 
V-STU schvaľuje predložené návrhy na uzatvorenie dodatkov k nájomným zmluvám. 

 

 



K bodu 12 Rôzne 

Návrh na schválenie vecného bremena  

Materiál uviedol a prezentoval prorektor Sokol. 

V súvislosti s vybudovaním stavebných objektov „SO 04 – Trafostanica“ a  „SO 03 – 
Prípojka VN“ je potrebné pripraviť a podpísať „Zmluvu o zriadení vecných bremien“ 
medzi STU v Bratislave  ZSE Distribúcia, a.s., ktorej predmetom je zaťaženie 
nehnuteľnosti bližšie špecifikovanej v uznesení č. 13/23/2011. 

Uznesenie č. 13/23/2011 
V STU  schvaľuje zriadenie vecného bremena na majetok STU - pozemok registra KN „C“ 
parc. č.2998/2, druh pozemku ostatné plochy, výmera 21244 m

2
, k.ú. Karlova Ves, obec: 

BA-m. č. Karlova Ves, okres: Bratislava IV, zapísaný na LV č.1425 vedenom Správou 
katastra pre Hl. m. SR Bratislava. 
 
Veľtrh pomaturitného vzdelávania Akadémia – Vapac 2011 (správa) 

Materiál prezentoval  prorektor Peciar. 

Rektor 

 pozitívne ohodnotil prácu útvaru práce s verejnosťou, realizačného tímu 
a študentov, dobrý  koncept a inovatívny stánok  

 do budúcnosti je potrebné zlepšiť komunikačnú zložku prezentácie, 
zabezpečiť veľké monitory, logo STU musí byť veľké a dobre viditeľné  

 celá expozícia by sa mala niesť v jednotnom vizuále a farbe 
 
prorektor Peciar 

 v budúcnosti uvažovať o možnosti zapojiť sa do takejto akcie aj v zahraničí 
 
Úloha č. 13/23/2011 

V-STU ukladá zistiť a vytipovať podobné podujatia v Čechách a v Rakúsku. 
Z: F. Horňák 
T: priebežne 
 
Uznesenie č. 14/23/2011 
V-STU prerokovalo predloženú správu o účasti STU na veľtrhu Akadémia – Vapac 
2011.  
 

Odporučenie do budúcnosti: 
Zaradiť do rozpočtu položku PR a začať sa venovať príprave podujatia skôr za účelom 
zjednotenia vizuálu. 
 
Technik 
Prorektor Peciar informoval o požiadavke vysokoškolského súboru nacvičovať na 
pôde STU. 
Uznesenie č. 15/23/2011 
V-STU dáva súhlas na nacvičovanie súboru Technik v priestoroch rektorátu STU v čase 
od 18:00 do 21:00 hod. 
 
Projekty kompetenčných centier - usmernenie. 
Prorektor Biskupič informoval o vydaní usmernenia , ktoré stanovuje, že pracovné 
zmluvy riešiteľov v rámci projektov kompetenčných centier financovaných zo 
štrukturálnych fondov EÚ sa budú uzatvárať na jednotlivých fakultách. Toto 
usmernenie bude doručené všetkým dekanom a bude predložené na schválenie KR 
STU dňa 19.10.2011. 
 
Informácie: 
 

 Predseda AS informoval o termíne stretnutia akademickej obce 
k dlhodobému zámeru dňa 14.11.2011 o 14:00 hod. 

 Rektor informoval o zámere predložiť aktualizáciu pracovného poriadku STU 
na novembrové zasadnutie AS. Predbežný návrh bol poslaný na 
pripomienkovanie univerzitnej odborovej organizácie STU. 

 
 
   

 
 

 
Zapísala: Erika Jevčáková, 24. 10. 2011 

     Zápisnicu overil: 
   
 
 
 

doc. Ing. Robert Redhammer, PhD. 
rektor            


